

532 The Restoration of God's Kingdom

神國的復興

1. Revelation 啟示錄 20:1-10, Matthew 馬太福音 25:1-13, Isaiah 以賽亞書 11:1-10

2. Isaiah 以賽亞書 14:12-15

¹²“How you are fallen from heaven, O Lucifer, son of the morning! How you are cut down to the ground, you who weakened the nations! ¹³For you have said in your heart: ‘I will ascend into heaven, I will exalt my throne above the stars of God; I will also sit on the mount of the congregation on the farthest sides of the north; ¹⁴I will ascend above the heights of the clouds, I will be like the Most High.’ ¹⁵Yet you shall be brought down to Sheol, to the lowest depths of the Pit.

¹²明亮之星，早晨之子啊，你何竟從天墜落？你這攻敗列國的何竟被砍倒在地上？¹³你心裡曾說：我要升到天上；我要高舉我的寶座在神眾星以上；我要坐在聚會的山上，在北方的極處。¹⁴我要升到高雲之上；我要與至上者同等。¹⁵然而，你必墜落陰間，到坑中極深之處。

¹²明亮之星，早晨之子啊，你何竟從天墜落？你這攻敗列國的何竟被砍倒在地上？¹³你心裡曾說：我要升到天上；我要高舉我的寶座 in 神眾星以上；我要坐在聚會的山上，在北方的極處。¹⁴我要升到高雲之上；我要與至上者同等。¹⁵然而，你必墜落陰間，到坑中極深之處。

3. Philippians 腓立比書 2:5-9

⁵Let this mind be in you which was also in Christ Jesus, ⁶who, being in the form of God, did not consider it robbery to be equal with God, ⁷but made Himself of no reputation, taking the form of a bondservant, and coming in the likeness of men. ⁸And being found in appearance as a man, He humbled Himself and became obedient to the point of death, even the death of the cross. ⁹Therefore God also has highly exalted Him and given Him the name which is above every name,

⁵你們當以基督耶穌的心為心：⁶他本有神的形像，不以自己與神同等為強奪的；⁷反倒虛己，取了奴僕的形像，成為人的樣式；⁸既有人的樣子，就自己卑微，存心順服，以至於死，且死在十字架上。⁹所以，神將他升為至高，又賜給他那超乎萬名之上的名，

⁵你们当以基督耶稣的心为心：⁶他本有神的形像，不以自己与神同等为强夺的；⁷反倒虚己，取了奴仆的形像，成为人的样式；⁸既有人的样子，就自己卑微，存心顺服，以至於死，且死在十字架上。⁹所以，神将他升为至高，又赐给他那超乎万名之上的名，

3. Matthew 馬太福音 22:11-14

¹¹“But when the king came in to see the guests, he saw a man there who did not have on a wedding garment. ¹² So he said to him, ‘Friend, how did you come in here without a wedding garment?’ And he was speechless. ¹³ Then the king said to the servants, ‘Bind him hand and foot, take him away, and cast him into outer darkness; there will be weeping and gnashing of teeth.’ ¹⁴“For many are called, but few are chosen.”

¹¹王進來觀看賓客，見那裡有一個沒有穿禮服的，¹²就對他說：朋友，你到這裡來怎麼不穿禮服呢？那人無言可答。¹³於是王對使喚的人說：捆起他的手腳來，把他丟在外邊的黑暗裡；在那裡必要哀哭切齒了。¹⁴因為被召的人多，選上的人少。

¹¹王进来观看宾客，见那里有一个没有穿礼服的，¹²就对他说：朋友，你到这里来怎麼不穿礼服呢？那人无言可答。¹³於是王对使唤的人说：捆起他的手腳來，把他丟在外边的黑暗里；在那里必要哀哭切齒了。¹⁴因為被召的人多，選上的人少。

4. Revelation 啓示錄 11:15

¹⁵ Then the seventh angel sounded: And there were loud voices in heaven, saying, “The kingdoms of this world have become the kingdoms of our Lord and of His Christ, and He shall reign forever and ever!”

¹⁵第七位天使吹號，天上就有大聲音說：世上的國成了我主和主基督的國；他要作王，直到永永遠遠。

¹⁵第七位天使吹号，天上就有大声音说：世上的国成了我主和主基督的国；他要作王，直到永永远远。